
Budsjett for 2020

Året 2019 ble et år med betydelige omstillinger regnskapsmessig for Hedmark Elghundklubb.

Fra og med 2019 ble Klubben registrert for merverdiavgift.

Dette påvirker utarbeidelsen av budsjett for 2020. Undertegnede ønsker å ferdigstille regnskapet for
2019 før fastsetting av forslag til budsjett for 2020.

Hovedårsaken til dette er å få oversikt over hva merverdiavgifts behandling vil bety for klubben.

Forslag til budsjett for 2020 vil bli lagt fram på klubbens hjemmeside i god tid før klubbens årsmøte i
februar 2020.

Olaf Monsbakken

Kasserer


